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Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Műhús kerülhet az unió piacaira? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

Bill Gates, a Microsoft alapító-tulajdonosa saját weboldalán kampányol annak érdekében ,

hogy az állati eredetű húsokat váltsák fel a húshelyettesítő termékek, amelyeket növény i

fehérjékből állítanak elő . Véleménye szerint a túlzott népességnövekedést és a vele járó

környezetei terhelést a bolygónk nem bírná már el . Bill Gates ezért kampányol a műhúsok

érdekében, és már több olyan vállalat is élvezheti a támogatását, amelyek ilyen termékeke t

állítanak elő .

Véleményem szerint Magyarország hagyományaihoz és gasztronómiájához is hozzátartozna k

az állati eredetű húsok, amiket nem szabad mindenféle műhússal helyettesíteni . Arról nem i s

beszélve, hogy ezek mekkora veszélyeket hordoznak magukban. A szója, mint a húsok

elsőszámú helyettesítő terméke, nyersen fogyasztva mérgező és egyre több kutatás támasztj a

alá, hogy feldolgozott formája sem nevezhető egészséges élelmiszernek .

Ezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy Magyarország ellen tud-e állni eg y

ekkora hatalommal és pénzügyi háttérrel rendelkez ő ember lobbijának? Ha az USA és



az Európai Unió között létrejön a szabadkereskedelmi egyezmény, ilyen terméke k

árasztják el a hazai piacot ?

Várom érdemi válaszát!

Tisztelettel :
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Jobbik
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